

REFERAT

Bestyrelsesmøde i DFK via Teams

21 marts 2024

19:30 – 21:00

deltagere Jan, Petra, Peder Bo, Per P, Michael Guldmann, Michael Møller
fraværende Peter, Per B
Medbring: Jeres input til de enkelte punkter

Punkt 1	Orientering fra formanden Præsentation af tank om indhold til et fysisk møde. <ul style="list-style-type: none">- Overordnet stratgie for de enkelte udvalg- Fokus på antallet af medlemmer og hvordan vi kan tiltrække nye- Der er pt for lav tilgang af nye medlemmer- Udvalgene skal understøtte en strategi for erhvervelse af nye medlemer	Michael M
Punkt 2	Ad hoc udvalg <ul style="list-style-type: none">- Kommunikationsudvalg ved Per P- De fremsendte tanker og ideer blev gennemgået- Inge er orienteret om de kommende opdateringer som færdiggøres i næste uge- Dette skal også drøftes yderligere på det fysiske møde	Michael M Per P
Punkt 3	Bladudvalg <ul style="list-style-type: none">- Bemanding af udvalget: Petra, Jos og Michael Ryge. Havde senest møde i tirsdag hvor der var et godt samarbejder og en masse stof til næste blad. Når der er lavet en endelig prioritering, vil der også være relevant materiale til næset blad.	Petra

-
- Grafikker Lars Fris er tilknyttet
 - Plan for næste udgivelse er medio maj. Deadline for færdiggørelse af materialet er den 21. april
 - Petra spørg ind til priser for sponsorer ved salg af halve og hele sider. Pt er det kr. 3.500 for ½ side og kr. 5.000 for en hel
 - Papir er sponsoreret af Jens T.
 - Det er at fortrække at en sponsor betaler for eks tryk frem for at betale et beløb
 - På hjemmeside skan der gøres plads til beskrivelse af sponsor aftaler (PP)
 - Michael Møller vil lave en beskrivelse af sit projekt til det næste blad, som indeholder en god historie om hvor meget hjælp der er at hente i klubben

Punkt 4	Kapsejladsudvalg	Michael G
	<ul style="list-style-type: none">- Bemanning af udvalget. Består af Michael Guldmann- I Bregning vil der være drogen optagelser, som kan give god læring.- Kan evt bruges af DFK i andre sammenhæng (PB)- Her er der også tanker om at der kan byttes både om fredagen- DM:- Notes of Race mangler Guldmann skal kontakte Hans Fris- Holbæk har styr på tingene- Måler- Vi har brug for en måler. Michael Møller nævner Lars Ove, hvis data sendes til Guldmann- Ungdomspokalen- Den uddeles ved DM. Guldmann drøfter ideer med Kæstel- Årshjul Michael Møller nævner at der tidligere har været lavet et årshjul, som havde til formål at skabe overblik, støtte og ideer til stævnerne. Dette tages op på vores fysiske møde- DM 25- Guldmann foreslår at det præsenteres til DM 24. Aarhus blev nævnt som mulig vært	

Punkt 5**Information fra kassereren**

Punkt 3

- 2 har meldt sig ud, da de har solgt deres båd
- Skyldig kontingent er på kr. 36.000,-
- Det ser ud til at en del har tilmeldt sig MobilPay inden 2. rykker udsendes 25 marts
- Jan skal have adgang til banken
- Få omkostninger

Punkt 6**Trivselsudvalget**

Peder Bo

- Peder foreslå at vi har fokus på tursejleren i vores klubblad. Eks ideer til mast, rulleforstag mm.
- Ved stævnerne skal der skabes aktiviteter imellem sejladsene (på land) så vi bliver samlet og vi har det sjovt sammen
- Dette skal drøftes vider på det fysiske møde

Punkt 7**Eventuelt**

Alle

- Peder B fortæller om en samling i Aarhus. 18 både var repræsenteret. Her blev der nævnt at der var et ønske om mere fællesskab efter sejladsene
- Fange dem som er i FB gruppen (1000 medlemmer) og på hjemmesiden, som ikke er medlemmer (blev nævnt undervejs i mødet)
- Datoen for vores fysisk møde er den 3 maj ifbm stævnet i Jægerspris. PP giver besked til Michael Møller om deltagelse
- Genoptryk af trøjer blev godkendt. Ide blev nævnt om muligheden for at tilbyde sejlene eget tryk på disse trøjer

Punkt 8**Næste møde – fysisk møde aftalt til den 3. maj i Jægerspris**
